



WESTIN<sup>®</sup>  
HOTELS & RESORTS

# 悠遊Chill Out午茶專案

## A Chill Out Afternoon Tea Package

平日 Weekday NTD\$1,200+10% 位/per person  
假日 Weekend NTD\$1,500+10% 位/per person

- 適用場地 Applicable for :  
戶外帳篷區 Outdoor Tent Area  
大廳酒吧戶外區 Lobby Lounge Outdoor Terrace  
知味戶外景觀區 Seasonal Tastes Outdoor Dining Area

### 專案內容 Package Includes

- 精緻點心 (可挑選六樣)
- 無酒精性飲品1款暢飲2小時
- 活動場地使用3小時 (含進撤場時間)
- 液晶螢幕指示牌製作
- 賓客免費停車
- 住宿優惠價9折 (限活動當晚或前一晚入住)
- Exquisite Canapés (6 Selections)
- Unlimited Non-alcoholic Servings for 2 Hours
- Venue Usage for 3 Hours (Including Setup and Teardown)
- LCD Screen Signs
- Complimentary Parking for Guests
- 10% off Hotel Accommodation (For Stay On or Before Party Date)

優惠升級：酒精性飲品暢飲2小時(紅酒、白酒、氣泡酒、生啤酒，任選一款)，每位\$250+10%  
Special Offer : Unlimited Alcoholic Beverages for 2 Hours (Choose from Red Wine, White Wine, Sparkling Wine or Draft Beer) for An Additional NT\$250+10% Per Person.

本專案平日定義為週一至週四、假日定義為週五至週日以及國定假日，最低保證人數須達20位以上，上限30位。  
Weekdays are Monday to Thursday, and weekends are Friday to Sunday, including holidays; minimum guarantee of 20 guests, maximum 30 guests.  
本專案適用時段13:00至17:00，場地活動使用時間為2小時；如遇雨天，場地以戶外帳篷區為優先。  
The package is applicable from 13:00 to 17:00, maximum 2-hour usage. Outdoor tent area is weatherproof in case of rain.  
本專案有效期至2023年08月31日止，詳情請洽宴會業務部。  
The package is valid until August 31, 2023. For more information or reservation, please contact our Catering Department at 03-272-5032  
飯店保有本專案之最終解釋權。  
Hotel reserves the right for the final interpretation of the package details.